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بانک ها چقدر از 
پول هایی را که از مردم 

گرفتند وام ندادند؟

 »فاطمه 
معتمدآریا« بازیگری 
تدریس می کند

سرمقاله خبر
از رانت و دیگر شیاطین

هومن جعفری
1. خبر کشته شدن همسر نجفی شهردار 
خبرهای  ترین  عجیب  از  یکی  تهران  سابق 
حاشیه سیاست ایران در سال های اخیر است 
که همه چیز برای مورد پوشش رسانه یا قرار 
هرچیز  و  سیاسی  رسوایی  و  دارد.قتل  گرفتن 
است  تلخی  کنید.خبر  فکر  آن  به  که  دیگری 
و فرجامی تلخ تر برای یک سیاستمدار پرآوازه 
تخریب  ممکن  شکل  ترین  ای  حرفه  به  که 
پرونده  این  مورد  در  بعدها  شد.  شخصیت 

خواهیم شنید.بعدها.
2. آنچه در شبکه پنج رخ داد اتفاق بدی 
بود که به خوبی مدیریت شد.هتاکی یک مداح 
واکنش  با  بلافاصله  سنت  اهل  های  ارزش  به 
های مردم رد فضای مجازی مواجه شد و پشت 
برخوردهای سنگینی  و سیما  نیز صدا  بندش 
تا  حتی  کار  و  داد  انجام  برنامه  این  عوامل  با 
برکناری مدیر شبکه هم کشیده شد.اتفاقا بعد 
از برکناری مدیر شبکه بود که این سوال پیش 
آمد که مدیری که برکنار شده اصلا که بوده 

که با این سن جوان رییس یک شبکه شده!
متوجه  که  بود  این  برخورد  این  حسن 
شبکه  در  را  فروغی  فقط  سیما  و  صدا  شدیم 
بقیه شبکه ها هم  به  باید  و  ندارد  سوم سیما 
نگاهی بیندازیم تا ببینیم چه جوان هایی از چه 
خواستگاهی و با چه تجربه ای بر چنین پستی 
می نشینند.همه این آدم ها سوابق اجرایی پر و 
پیمانی روی کاغذ دارند اما چقدر از این سوابق 
آمده؟  دست  به  هایشان  شایستگی  مبنای  بر 
روی  به  درهایی  که  کرده  کمک  چقدر  رانت 
روی  به  عمر  آخر  تا  که  شود  باز  ها  آدم  این 
یکی مثل من باز نخواهد شد؟ چقدر در رسانه 
را  کار  داریم که خاک  ای  آدم های حرفه  ها 
می خورند و بعد یکشبه می بینند یک جوان با 
ظاهر خاص می آید و بر صدر کار می نشیند 
و دوزار هم از این کار و از این شغل اطلاعات 
و شناخت ندارد.تلخ ترین بخش کار اینجاست.
را  یکی  بعد  و  بهتری  بقیه  از  ببینی  اینکه 
شایستگی  هیچ  که  دستت  بالای  بگذارند 

خاصی ندارد.
4. این خبر هم حسن ختام خوبی برای 
امتیاز است.بخوانید  پایان سرمقاله این شماره 

و بخندید.
نماینده حقوقی وزارت نفت، شایعه تهدید 

وزیر نفت از سوی بابک زنجانی را تائید کرد.
در  هندی  اصغر  »انتخاب«؛  گزارش  به 
از  نفت  وزیر  تهدید  شایعه  آیا  اینکه  به  پاسخ 
جریان سازی های  از  پیش  زنجانی  بابک  سوی 
اخیر علیه وزیر نفت صحت دارد، اظهار داشت: 
نمایندگان  حضور  با  که  جلساتی  ادامه  در 
درباره  نظر  تبادل  برای  ذی ربط  دستگاه های 
با حضور  و  زندان  پرونده در  با  مسائل مرتبط 
اول  چهارشنبه  می شود،  برگزار  زنجانی  بابک 
در  که  شد  تشکیل  جلسه ای  نیز   ۹۸ خرداد 
آن جا آقای زنجانی ادعاکرد که استیضاح آقای 

زنگنه در مجلس رأی خواهد آورد.
نماینده حقوقی وزارت نفت در گفتگو با 
ایرنا گفت زنجانی در این جلسه مدعی شد که 
به زودی جای ما با هم عوض خواهد شد و من 

آزاد و شما زندانی می شوید!

کاهش ۵ تا ۱۰ میلیونی قیمت 
خودرو های داخلی

خودرو  فروشندگان  اتحادیه  رئیس 
از کاهش ۵ تا 1۰ میلیون تومانی قیمت 

خودرو های داخلی در بازار خبر داد.
سعید موتمنی افزود: با کاهش اتفاق 
افتاده در قیمت  خودرو، خودرو پژو 2۰6 
 ۹۸ به  تومان  میلیون   1۰7 از   2 تیپ 
میلیون   ۹3 از  پژو 4۰۵  تومان،   میلیون 
پراید  و  تومان  یون  میل  ۸3 به  تومان 
131 از ۵۸ میلیون تومان به 4۹ میلیون 
تومان کاهش یافته است.وی با بیان اینکه 
خریداری برای خودرو در بازار وجود ندارد، 
گفت: در خودرو های مونتاژی نیز با کاهش 
قیمت ، پژو 2۰۰۸ از 4۸۰ میلیون تومان 
از 3۸۰  اکسنت  ومان،  ت میلیون  به 3۵۰ 
تومان  میلیون   2۹۵ به  تومان  ن  میلیو
 31۰ به  تومان  میلیون   4۰۰ از  ما  های و 
است.رئیس  یافته  کاهش  تومان  میلیون 
داد:  ادامه  خودرو  ان  فروشندگ یه  اتحاد
بازار  به  رقابت  ورای  ش بازگشت  ل  احتما
خودرو و حذف قیمت در سایت ها سبب 

کاهش قیمت  خودرو شده است.

دستور رئیس قوه قضاییه برای 
بررسی مجدد پرونده های مهریه

غلامحسین اسماعیلی سخنگوی قوه 
قضاییه از دستور رئیس قوه قضاییه برای 
با  مرتبط  پرونده های  بررسی مجدد همه 
مهریه خبر داد و گفت که رئیس قوه قضاییه 
دستور دادند که هر گاه مشخص بشود که 
زوج تمکن مالی ندارد و به همین دلیل در 
زندان به سر می برد باید این زندانیان آزاد 
افزود: رئیس قوه قضاییه  شوند.اسماعیلی 
دستور دادند که هر گاه مشخص بشود که 
زوج تمکن مالی ندارد و به همین دلیل در 
زندان به سر می برد باید این زندانیان آزاد 
شوند.وی گفت: این در حالی است که اگر 
مشخص شود که زوج تمکن پرداخت مالی 
را دارد اما از پرداخت مهریه امتناع می کند 
باید همچنان در زندان بماند.سخنگوی قوه 
لیست  زوج  باید  همچنین  افزود:  قضاییه 
اموالی که در یک سال گذشته نقل و انتقال 
کرده است را هم ارائه کند تا شائبه انتقال 
اموال به غیر برای فرار از پرداخت مهریه 

وجود نداشته باشد.

وزیر بهداشت از پس مافیای دارو برمی آید؟

امضاهای کثیف دارویی؛ دست چه کسانی در کار است؟
»مافیای دارو« و »رانت دارویی«؛ واژه هایی که هر از 
گاهی نقُل محافل سلامت شده و یک تغییر سیاستی یا 
مدیریتی کافی است که این آتش زیر خاکستر، جنجالی 
تازه به پا کند. اخیرا هم طرح »امضاهای طلایی در سازمان 
غذا و دارو« از سوی وزیر بهداشت، این پرسش اساسی 
را مطرح کرده که چگونه عده ای از جان مردم به سود 

حساب های بانکی خود بهره  می برند؟.
وزارت  سکاندار  عنوان  به  نمکی  سعید  آمدن  با 
بهداشت و متولی سلامت مردم، تغییراتی را در سطوح 
مدیریتی سازمان غذا و دارو شاهد بودیم؛ تغییراتی که 
به گفته خودش برای پاک کردن فساد و رانت از حوزه 
مهدی  دکتر  که  بود  ترتیب  این  به  گرفت.  دارو صورت 
پیرصالحی فرمان سازمان غذا و دارو را در دست گرفت 
و اصل اول ماموریت هایی که بر عهده اش گذاشته شد، 
تقویت صنعت داخل و جلوگیری از واردات بی رویه بود. 
نمکی البته به تغییرات مدیریتی سازمان غذا و دارو اکتفا 
نکرد و بارها تاکید کرد که شخصا پا در عرصه مبارزه با 
فسادِ دارو گذاشته و حرفِ »امضاهای طلایی « را به میان 
و  شده  حک  دارویی  اسناد  پایِ  که  امضاهایی  کشید؛ 
سرنوشت بخشی از ارز مملکت و سلامت بیماران را تعیین 
می کنند...البته پیش از این هم مناقشات متعددی درباره 
وجود رانت و فساد در حوزه دارو مطرح بوده و حتی در 
دوره مدیریتی رسول دیناروند بر سازمان غذا و دارو، بنا به 
اذعان مسوولان وقت، فشارها و تهدیدها در این حوزه به 
حدی زیاد شد که وی را مجبور به استعفا کرد؛ استعفایی 
راستا هم  نگرفت.در همین  قرار  پذیرش  مورد  البته  که 
برخی در اظهاراتی چندگانه، وی را طرفدار واردات بی رویه 
و برخی هم به همکاری با شرکت های دانش بنیان معرفی 
می کردند؛ موضوعی که دیناروند در همان زمان در واکنش 
به فشارها و زیاده خواهی های عده ای به ایسنا گفت:» دم 
خروس از اینجا پیداست که عده ای تولید را برنمی تابند 
و داستان سرایی می کنند و جالب این است که قرآن بر 
سر نیزه می کنند؛ یعنی کسی را که همه سوابق علمی اش 
مشخص است و در جهت تولید علم، فناوری و دارو در 
کشور بوده، متهم به چیزی می کنند که خودشان می دانند 
دروغ است و می گویند »دیناروند« طرفدار واردات است. 
سوال اینجاست که اگر من طرفدار واردات بودم چرا مرا 
به همکاری با شرکت های دانش بنیان متهم می کنید؟ این 
شرکت ها که وارداتی نیستند. اگر من طرفدار واردات بودم 
چرا میزان واردات در دوره مسئولیت من کاهش یافت؟ «.
حال باید پرسید که این »عده ای« که رییس سازمان 
غذا و داروی اسبق آنها را خیانت کار به کشور اعلام می کرد 
و همچنین کسانی که وزیر بهداشت فعلی از آنها به عنوان 
کسانی  چه  می برد،  نام  طلایی«  امضاهای  »صاحبان 
هستند؟. آیا در بدنه سازمان غذا و دارو و وزارت بهداشتند 
یا افرادی فراوزارتی هستند که به نوعی حق امضای پنهان 
داشته و در ارائه مجوزهای تولید و واردات دارو نفوذ دارند؟.

اعتراض همیشگی صاحبان صنعت دارو به 
امضاهای طلایی

نایب   - کبریایی زاده  عباس  دکتر  زمینه   این  در 
انسانی  داروهای  صنایع  صاحبان  سندیکای  رییس 
امضاهای  تبلور  ما  اینکه  بیان  با  ایسنا،  با  در گفت وگو 
واردات  نفع  به  رقابتی  مزیت  ایجاد  در  را  طلایی 
می دانیم، می گوید: بحث امضای طلایی موضوعی است 
که همواره صاحبان صنعت دارو، نسبت به آن معترض 

بوده اند. ما به عنوان سندیکای صاحبان صنایع دارویی 
امضاهای  بحث  به  که  می کنیم  تشکر  وزیر  آقای  از 
وجود  طلایی  امضاهای  بالاخره  کردند.  ورود  طلایی 
دارند و منجر به بر هم خوردن تعادل صرفه اقتصادی 
تولید نسبت به  واردات شده است و این موضوعی است 
که امیدواریم به درستی به آن پرداخته شود و فقط در 
در  را  امضاهای طلایی  تبلور  ما  نماند.  باقی  حد شعار 
باعث  واردات می دانیم که  نفع  به  رقابتی  ایجاد مزیت 
توجه  قابل  واردات  بخش  در  را  سودآوری  است  شده 
برای سرمایه گزاران و هجمه سرمایه گزاران سیاسی به 

سمت واردات را رقم بزند.
درباره »امضاطلایی ها« آدرس غلط ندهید

سال های  طی  در  اساس  همین  بر  می افزاید:  وی 
گذشته همواره شاهد بودیم که داروهای مشابه تولید داخل 
با قیمت خیلی بالاتر از تولید داخل به کشور وارد شده 
است، درحالیکه می شد نوع ارزان تر آن ها را تهیه کرد و 
این موارد برای کشور مساله ساز بوده اند. نکته مهمی که در 
این زمینه وجود دارد این است که به اعتقاد من صاحبان 
این امضاهای طلایی عموما کسانی هستند که در رده های 
بالایی قرار دارند، نه کارشناسان و روسای اداراتی که در 
سازمان غذا و دارو فعالیت می کنند. معتقدم که متاسفانه 
برخی از افراد آدرس غلط می دهند و به سراغ کارشناسان 
و روسای اداراتی می روند که نجیبانه و سالم کارشان را 

انجام می دهند.
ملاقات های سیاسی و امضاهایی که طلایی 

می شوند
کبریایی زاده با این ادعا که امضاهای طلایی عموما 
در برخی ملاقات های سیاسی و افراد صاحب قدرت رقم 
در حال  بهداشت  وزیر  آقای  اینکه  می گوید:  می خورند، 
حاضر عزم شان را جزم کرده اند که این روابط را برهم زنند، 
درخور تقدیر و تشکر است، اما در این روزها متاسفانه برخی 
افراد در این زمینه آدرس های غلط می دهند و به سراغ 
سیستم های کارشناسی و مدیران میانی وزارت بهداشت 
دادن  غلط  آدرس  نوعی  این  من  اعتقاد  به  که  می روند 
است. شواهد و قرائن آنچه که منجر به پدیده امضاهای 
طلایی در حوزه دارو شده است، ناپیدا نیست. این امضاها، 
امضاهایی هستند که منجر به واردات فوریتی و خارج از 
داروهای  واردات  هستند.  رسیدگی  قابل  و  شده  ضوابط 
مشابه تولید داخل قابل شناسایی و رسیدگی است و پیدا 
کردن صاحبان این امضاها برای وزارت بهداشت، خیلی 

سخت نیست.
تولیدنمایی در »دارو« و کسانی که از آب 

گل آلود نفع می برند

داروهای  صنایع  صاحبان  سندیکای  رییس  نایب 
انسانی با غیرواقعی خواندن برخی مجوزهای تولید دارو 
اتفاق  عنوان می کند: در عین حال تولیدنمایی هایی که 
است.  بوده  طلایی  امضاهای  همین  طریق  از  افتاده، 
به طوری که متاسفانه شاهدیم که شماری از مجوزهای 
صادر شده برای تولید، تولید واقعی نبوده اند، بلکه تولیدنما 
بوده اند. بنابراین همه این مسائل قابل پیگرد و رسیدگی 
است. به هر حال اینکه آقای وزیر بهداشت وارد این موضوع 
شده اند، جای تشکر دارد، اما باید مراقب باشیم که با دادن 
آدرس های غلط همچنان منافع این فضاهای گل آلود به 

جیب آدم های فرصت طلب نرود.
وزیر بهداشت از پس مافیای دارو برمی آید؟

آیا وزارت بهداشت  اینکه  به  کبریایی زاده در پاسخ 
می تواند به تنهایی از پس مافیای دارو در کشور، برآید، 
اظهار می کند: اگر آقای وزیر بهداشت به عنوان عضوی 
از هیات دولت نتواند از نفوذ این گروه افراد  در کسب 
دارد،  تاسف  کند،  جای  جلوگیری  فراقانونی  مجوزهای 
اما معتقدم که وزیر می تواند این اقدام را انجام دهد و در 
گذشته هم همین طور بوده است. وی تاکید می کند: باید 
توجه کرد که به دلیل وجود همین امضاهای طلایی است 
که ما برای سه درصد واردات دارو، بیش از 1.۵ میلیارد 
دلار، ارز می دهیم. چرا باید با کمتر از 7۰۰ میلیون دلار، 
۹7 درصد نیاز دارویی جامعه را تامین کنیم و برای سه 
از  ارز دهیم که بخش مهمی  این حجم  وارداتی  درصد 
آن هم برای واردات داروهای مشابه تولید داخل هزینه 
باید  وزیر  آقای  که  است  واقعیاتی  مسائل  این  می شود. 
آن ها را مورد بررسی قرار دهند. منتها تاکید می کنم گاهی 
غلط،  آدرس های  دادن  با  اما  می شود،  آغاز  برنامه هایی 
دوباره این افراد صاحب قدرت در حاشیه امن قرار گرفته و 
فقط کارشناسان و روسای ادارات میانی یا رده پایین مورد 
مواخذه قرار می گیرند. این در حال است که کارشناسان و 
مدیران میانی از پاکترین نیروها هستند، که نتیجه عملکرد 
آنها این بوده است که دارو تنها کالایی است در کشور که 
با ارز 42۰۰ تومانی در تمام نقاط کشور به دست مردم 
شعار  کنیم  توجه  باید  است،  مهمی  نکته  این  می رسد. 
پرداختن به رانت ها و امضاهای طلایی به انحراف کشیده 
نشود و با آدرس های غلط، خادمین به مردم و کشور در 
سیبل مهاجمان قرار نگیرند و فرصت طلبان برخوردار از 

این امضاها و فرصت ها در حاشیه امن قرار نگیرند.
ارز دولتی؛ به نام دارو و به کام...

وی در واکنش به برخی خبرها مبنی بر واردات لوازم 
آرایشی و بهداشتی با 4۰۰ میلیون دلار ارز دارو به ایسنا، 
متاسفانه  اما  ندارم،  دقیقی  اطلاع  باره  این  در  می گوید: 

این موضوع در آمارهای بانک مرکزی وجود داشت. البته 
اطمینان دارم که سازوکار سازمان غذا و دارو به این صورت 
نیست و امکان ندارد که در سازمان غذا و دارو کالایی بدون 
  IRC اخذ کد ثبت دارو و فرآورده های دارویی یا همان
بتواند ارز دریافت کند. بر این اساس اگر هم تخلفی شده 
که قابل رسیدگی است، معتقدم در خارج از سازمان غذا و 
دارو رخ داده است. این موضوع در دولت آقای احمدی نژاد 
هم بود؛ به طوریکه خانم دکتر وحیددستجردی این گلایه 
را مطرح کردند و بعدها مشخص شد که این ارزها به نام 
وزارت بهداشت داده شده است. بنابراین سازو کار و ساختار 
سازمان غذا و دارو آنقدر مقررات معینی دارد که امکان 
این نیست که بتوانید به نام دارو به فرآورده دیگری ارز 
اختصاص دهید. بنابراین به اعتقاد من اگر هم تخلفی اتفاق 

افتاده، خارج از سازمان غذا و دارو بوده است.
پول هایِ کثیفِ بازار دارو

کبریایی زاده در پاسخ به ایسنا درباره پول های کثیف 
در بازار دارو، ادامه می دهد: به هر حال در تمام تجارت ها 
پول کثیف هم وجود دارد. هرکجا که داد و ستد باشد، 
پول کثیف هم می تواند وجود داشته باشد. مهم این است 
که بتوان ساختاری را ایجاد کرد که میزان پول کثیف را 
به حد ناچیز برسانیم. معتقدم سازمان غذا و دارو علی رغم 
و  فرآیندها  برخی  به  بعضا  سندیکا  عنوان  به  ما  اینکه 
سیاست های شان ایراداتی را می گیریم، اما یکی از پاک ترین 
سازمان های کشور است و می توان گفت سطوح کارشناسی 
و مدیریت در سازمان غذا و دارو، همواره سالم و پاک بوده 
و اگر هم مواردی در زمینه رانت ها مطرح می شود، عموما 
متوجه معامله گران صاحب قدرت در سطوح سیاسی  و 

صاحبان قدرت  است.
ماجرای یک استعفای دارویی

استعفای  به  اشاره  با  صحبت هایش  ادامه  در  وی 
اخیر دکتر عبده زاده-مدیرکل دارویی سازمان غذا و دارو، 
می گوید: دکتر عبده زاده واقعا یکی از پاک ترین و موفق ترین 
مدیران اجرایی بوده که در حوزه دارو داشته ایم و رفتن 
ایشان در شرایط حاضر که در معرض تحریم های شدیدتر 
هستیم و آسیب پذیری زنجیره تامین دارو دو چندان است، 
به صلاح نیست. کمتر مدیری داشته ایم که در این سطح 
و در شرایط بحران به وزارت بهداشت بیایند و بتوانند بر 
بحران غلبه کنند. حال ضوابط کشور اجازه نمی دهد که 
در  کرده،  در بخش خصوصی سرمایه گذاری  که  مدیری 
که  شود  منصوب  بهداشت  وزارت  عالی  مدیریت  سطح 
البته به نظرم این شاخص، معیار مناسبی به ویژه در یک 
قرار  اگر  نیست.  بهداشت  وزارت  مانند  کارشناسی  حوزه 
است اینگونه باشد اکثر مدیران بخش درمان نیز در بخش 
خصوصی مسئولیت دارند و همچنان در پست های خود 
فعالند، نمی شود دارو که یکی از حساس ترین پست های 
کارشناسی در وزارت بهداشت است را از حضور مدیران 
کاربلد و سالم به این دلیل محروم کرد و این سیاست قطعا 
به نفع کشور نیست. آنکه ضرر می کند، کشور است و مردم، 
نه مدیرانی که صاحب دانش و تجربه هستند و می توانند 
برای کشور مفید واقع شوند. آقای دکتر عبده زاده از روز 
اولی که وارد وزارت بهداشت شدند، اعلام کردند که من در 
بخش خصوصی سرمایه گذاری کرده ام و این موضوع مخفی 
نبوده است. مهم این است که دکتر عبده زاده هیچ گاه انسان 
اهل سوء استفاده  نبوده است و یکی از مدیران پاک و موفق 
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روزنامه صبح ایران

پیاده سازی سرویس »ایران اکسس« 
تراکنش  کارت خوان های ایرانی خارج از مرزهای کشور متوقف می شود؛

با  پلیس  برخورد  از  بزرگ  تهران  پلیس  رییس 
سایت های همسریابی و صیغه یابی خبر داد.

سردار حسین رحیمی )رییس پلیس تهران بزرگ( با 
ایلنا درباره برخورد با سایت های دوست یابی، صیغه یابی و 
به  فضای مجازی  در  متاسفانه مجرمان  همسریابی گفت: 
ارتکاب جرایم مختلف  و  فعالیت  در حال  اشکال مختلف 

هستند.
واحدهای  فتای  پلیس  رو  همین  از  داد:  ادامه  وی   
رصد فضای مجازی در پلیس های تخصصی نیروی انتظامی 
تشکیل می شود تا به تناسب نوع ماموریت و وظیفه ای که 
دارند با انواع جرائم از جمله سایت های همسریابی و صیغه یابی که کلاهبرداری در آنها انجام 

می شود و هم خلاف عفت عمومی است، برخورد لازم انجام دهند.
رییس پلیس تهران بزرگ همچنین درباره میزان وقوع جرائم در تهران گفت: حدود 
3۰ درصد از جرایم مربوط به تهران بزرگ و 1۰ درصد از وقوع جرائم مربوط به شرق و 

غرب استان تهران و استان البرز است. 
سردار رحیمی خاطرنشان کرد: برای برخورد با این جرائم طرح های مختلفی را در شبانه روز 

اجرا می کنیم و لذا برخورد با این 4۰ درصد از وقوع جرائم از اولویت های اصلی پلیس است.
وی ادامه داد: پیچیدگی جرائم مانند انواع سرقت در تهران نسبت به سایر استان ها و 
شهرستان ها بسیار بیشتر است از همین رو فعالیت پلیس در این زمینه بیشتر و هماهنگ تر 

از سایر نقاط کشور در حال انجام است.

برخورد پلیس با سایت های 
دوست یابی، صیغه یابی 

اعتراف تلخ آقای شهردار
گلوله؛ پایان یک ازدواج

 مجازات »بی حجابی« 
در معابر اعلام شد
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رییس پلیس تهران بزرگ مطرح کرد:

از استعفای نجفی تا مصاحبه ای که قبل از انجام رنگ خون گرفت؛
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جناب آقای 
غلامحسین شعبانی 

مصیبت  وارده را به شما و خانواده 
محترمتان تسلیت می گوییم و برای 
برای  و  درجات  علو  مرحومه  آن 

بازماندگان  صبر و اجر خواهانیم. 
همکاران شما درروزنامه امتیاز


